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BEMUTATKOZÁS 

Szabó Zsanett vagyok, az államtudományi osztatlan mesterképzési szak negyedéves 

hallgatója. 2021 októberében bizalmat szavaztatok számomra, így kezdetben választmányi 

tagként tevékenykedtem a Hallgatói Önkormányzatban. Ekkor igyekeztem minden területen 

kipróbálni magam és a választmány munkájából kivenni a részem. Felvételt nyertem a 

Tanulmányi Bizottságba, előadásokat szerveztem, tájékoztató anyagokat készítettem és 

eközben többeteknek a segítségére voltam tanulmányi kérdésekben. Ezt követően 

fogalmazódott meg bennem, hogy szeretném kipróbálni magam a Tanulmányi ügyekért 

felelős alelnöki tisztségben, amelyet két évig tölthettem be. 2024 februárjában az a 

megtiszteltetés ért, hogy a választmány a pályázatom benyújtása után megválasztott a 

Hallgatói Önkormányzat elnökének. Az elmúlt nyolc hónapban igyekeztem megszervezni és 

koordinálni a választmány munkáját, illetve képviselni a hallgatói érdekeket a legmagasabb 

fórumokon is. 

2021 óta veszek részt a kari Mentorprogramban, mentorként, segítőként, majd 2023-ban 

Mentorprogramért felelős személyként tölthettem be a tisztséget Seres Johannával. A több, 

mint féléves munka alatt tíz mentorpárost kellett felkészíteni a gólyák érkezésére, majd a 

hozzájuk csatlakozó tíz segítőt is integrálnunk kellett a csapatba. Mind a gólyatábor, mind a 

gólyahét során olyan szituációkkal találkoztam és helyt kellett állnom azokban, amelyekben 

egészen eddig nem volt lehetőségem. Megtanultam, hogy milyen egy csapatot vezetni és 

ezek nehézségeivel is megküzdeni is újdonság volt számomra. Az idei évben pedig egy 

teljesen más aspektusból tapasztalhattam meg a szervezési kérdéseket, amelyek még több 

tapasztalattal gazdagítottak.  

Aktívan igyekeztem alakítani a tudományos életet is az egyetemi éveim alatt. A Kari 

Tudományos Diákköri Tanács hallgatói titkáraként, majd tagjaként beleláttam annak 

működésébe és szervezésébe, valamint az Egyetemi Tudományos Diákköri Tanács hallgatói 

titkáraként is megtapasztalhattam az egyes egyetemi folyamatokat, ezáltal a tudományos 

hallgatói élet szervezéséből is kivettem a részem. 

Azt vallom, hogy a Hallgatói Önkormányzat érdekképviseleti feladata mellett a legfőbb 

küldetés, hogy alakítsuk a hallgatói közösséget és közvetlenül hozzájáruljunk annak 

fejlődéséhez. A választmányban töltött 3 év alatt mindvégig arra törekedtem, hogy ott 

segítsek, ahol csak tudok, tisztségtől függetlenül. A szervezeten és annak működésén 

mindig van fejlesztendő rész és terület, így válik folytonossá a képviselők munkája is.  

A fent említett tapasztalatok és a töretlen motivációm alapján szeretném benyújtani 

jelentkezésem a 2024/2025-ös választások során, az alábbiakban pedig szeretném 

ismertetni a terveimet és célkitűzéseimet. 

 



TERVEIM ÉS CÉLKITŰZÉSEIM 

1) Kommunikáció fejlesztése 

A kommunikáció a kiindulópontot jelenti az egész Hallgatói Önkormányzat számára. Ez segít 

a hallgatók és a HÖK közötti kapcsolatok ápolásában, a közösségi média platformokon 

keresztül képesek vagyunk felétek információkat közvetíteni az aktuális eseményekről és 

lehetőségekről is. A kommunikáció egy eszközt jelent nekünk arra is, hogy a hallgatói 

észrevételek és visszajelzések becsatornázásra kerüljenek felénk, amelyekből táplálkozni 

tudunk egy esetleges következő rendezvényhez és ezáltal a hallgatói élményt javítani 

tudjuk. A HÖK munkája nem merül ki abban, hogy a hallgatói kérdésekben segítséget 

nyújtunk, a „háttérben” folyamatos feladatok vannak, így érdemes figyelmet fordítani a HÖK 

tevékenységének közvetítésére is, annak érdekében, hogy a hallgatók megismerhessék 

ezeket. Több olyan – akár heti szintű – posztok kerülhetnének ki az oldalakra, ahol 

beszámolunk arról, hogy milyen tevékenységeink voltak az adott időszakban. A hallgatók 

így átfogóbb képet kaphatnak a munkánkról és közelebb hozhatnánk a hallgatósághoz a 

Hallgatói Önkormányzat intézményét. 

 

2) HÖK Fogadóóra 

Minden félévben, egy meghatározott időszakban fogadóórákat szoktunk tartani az ÁNTK 

HÖK irodájában, amelyeken minden választmányi képviselő részt vesz. Azonban 

célravezetőnek látom azt, hogyha ezeket a fogadóórákat még inkább rendszeresítjük és 

területek szerint szétbontjuk, így a hallgatók közvetlenül ahhoz a személyhez fordulhatnak, 

aki az adott szakterület képviselője. A kollégiumi és szociális ügyek esetében a pályázási 

időszakokban kiválóan működik a fogadóóra, mint tájékoztatási forma. A tanulmányi 

kérdések esetében vannak olyan időszakok, amelyek mindenkit érintenek, így például a 

tárgyfelvételi időszak előtt célszerű lenne külön HÖK fogadóórákat tartani, emellett pedig a 

nemzetközi, Erasmus+ pályázáshoz kapcsolódó fogadóórákat is ki lehetne bővíteni egy-egy 

ilyen alkalommal. 

 

3) Alumni Közösség 

Habár az egyetem még fiatal intézménynek számít a magyar felsőoktatásban, számos 

évfolyam végezte el tanulmányait és szerzett diplomát az elődkarokon, illetve a karon. 

Kiemelt projektként kezelném az Alumni Közösség fellendítését is, amely remek lehetőséget 

biztosít a volt és a jelenlegi hallgatók közötti kapcsolatok kiépítésére. Az előző tanév 

folyamán létrejött a kari Alumni Bizottság, amely a végzett hallgatók ügyével foglalkozik, 

valamint az alumnisok számára egy közösségi média felület is, ami a kommunikációra és a 



kapcsolattartásra szolgál. Az idei évben hagyományteremtő jelleggel szervezhetnénk Alumni 

Találkozót, amelyen a volt és a jelenlegi hallgatók mellett a kar oktatói is részt vehetnének. 

A beszélgetések, tapasztalat megosztások és közös ebéd után a találkozót egy zenés-táncos 

mulatsággal zárnánk. 

 

4) ÁNTKarrier csoport 

A hallgatók jelentős része vállal munkát rész-, illetve teljes munkaidőben, hogy a 

megélhetésüket biztosítani tudják. Többször ütköznek olyan problémába, hogy nem mindig 

találnak a képzésükhöz illeszkedő álláshelyeket vagy nehezen találnak rá a különböző 

lehetőségekre. 

A Hallgatói Önkormányzathoz rengeteg álláslehetőség és ösztöndíjprogram felhívás fut be, 

amelyeket mindig közzéteszünk a Facebook oldalon, ezek viszont többször elvesznek a többi 

kommunikációs anyag mellett, illetve a felület algoritmusa miatt. Hatékonyabbnak tartanám 

azonban egy ÁNTKarrier csoport létrehozását, ahol közvetlenül megoszthatnánk a 

hallgatókkal a beérkező munkalehetőségeket. Ezáltal az információk egy helyen lennének 

összegyűjtve a könnyebb elérhetőség végett. 

 

5) Rendezvények 

Azt mondhatjuk, hogy talán, ami a legjobban látszik a HÖK tevékenységében azok a 

hallgatói rendezvények. Minden évben megrendezésre kerülnek a kiemelt rendezvényeink 

(Felező Bál, Kari Napok, Gólyahét, Kollégiumi Napok), illetve több kulturális, 

ismeretterjesztő rendezvény megszervezésére is törekszünk. A kiemelt rendezvények 

esetében a hagyományokat megtartanám, hiszen ezek már tulajdonképpen a kar identitását 

is jelentik, de mindegyik esetében szükség lenne újításokra, változtatásokra. A hallgatói 

igények folyamatosan változnak, ezekhez kell alkalmazkodnunk nekünk is. Az újításokkal a 

jól bevált programelemek során új játékokat, új alprogramokat lehetne behozni, amelyek új 

keretbe helyezik ezeket és azon hallgatók is új élményekkel gazdagodhatnak, akik több ideje 

tanulnak már az egyetemen. Ilyen újítás lehetne például, hogy a Kari Napok során tematikus 

bajnokságokat tartsunk, más programoknál ismert vetélkedőket kiterjesszünk vagy pedig, 

hogy ezeket a rendezvényeket egy-egy tematika köré építsük fel és ezek nyomán alakítsuk 

ki a programokat. 

A hallgatói közösségi élet tekintetében megtartanám azt a hagyományt, hogy a hallgatók 

által kitöltött kérdőívből merítünk ötleteket a rendezvények és zenés-táncos mulatságok 

szervezéséhez, hiszen ezek alapján tudjuk leginkább megszínesíteni az egyetemi életet. 



Napjainkban egyre elterjedtebb a mesterséges intelligencia használata, azonban keveset 

tudunk arról, hogy az egyetemi tanulmányaink során hogyan tudjuk ezt a rektori utasításnak 

megfelelően, etikusan, a tanulmányainkba beépítve használni. Fontos, hogy ezeket a 

kompetenciákat a 21. században elsajátítsuk, így szorgalmaznám egy olyan rendezvény 

megvalósítását (akár az ÁNTKultúr keretein belül), ahol egyetemünk oktatói által egy átfogó 

tájékoztatást kaphatnánk a mesterséges intelligencia használatáról és annak szabályairól. 

 

6) Nemzetközi ügyek – új felület 

A kar identitásából fakadóan mi is igyekszünk aktívan segíteni mind a kar hallgatóit, akik az 

Erasmus+ pályázatban részt vesznek, de az ideérkező külföldi hallgatók közösségünkbe való 

integrálását is. A Nemzetközi Bizottság Facebook csoportjában minden, nemzetközi 

hallgatókat érintő poszt lefordításra kerül, legyen szó tanulmányi ügyről vagy zenés-táncos 

mulatságról, amelyek mindig informatívak. Úgy vélem azonban, hogy a nemzetközi 

kommunikáció számára szükség lenne egy új felületre, például Instagramra, ahol mind az 

érkező külföldi, mind a Magyarországról mobilitásban részt vevő hallgatók könnyebben 

tájékozódhatnak. Az új platform bevezetésével rendszeresebbé és hatékonyabbá válhatna 

a kommunikáció, mivel gyakran tapasztaljuk, hogy az információk nem mindig jutnak el 

időben a célközönséghez. 

 

 

ZÁRÓ GONDOLATOK 

Bízom abban, hogy a fent részletezett tervek és eddigi tapasztalataim meggyőzésre adnak 

okot számotokra arról, hogy az érdekeitekért és a kitűzött célokért továbbra is ugyanolyan 

lelkesedéssel szeretnék tenni. A támogatásotok esetén törekedni fogok arra, hogy a 

programomban foglalt elemek megvalósuljanak és a tőlem elvárható legmagasabb 

színvonalon képviseljelek Titeket az Államtudományi és Nemzetközi Tanulmányok Kar 

Hallgatói Önkormányzatában.  

Köszönöm szépen megtisztelő bizalmatokat! 

 

Kelt: Budapest, 2024. 09. 20.  

 

Szabó Zsanett s.k. 


